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Írásbeli kérdés

Tisztelt Elnök Asszony!

„Miért csökken az erdészeti feladatok támogatása a 2006 . évi költségvetésben?" címmel a
Házszabály 91.§-a alapján kérdést kívánok benyújtani Gráf József földművelésügyi és
vidékfejlesztési miniszterhez .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

Még soha nem volt ennyire szükség jól működő erdészeti szakigazgatásra, mint most, különös
tekintettel arra, hogy a működő körbe kerülő magánerdőkkel kapcsolatos feladatok
növekednek, az intézmények támogatása pedig 510 millió Ft- tal csökken .
Várom megtisztelő válaszát .

Budapest. 2005 . november 2 .
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